
 

Športová komisia Mestského zastupiteľstva v Spišských Vlachoch 

 

 

Z Á P I S N I C A 

Z 4. zasadnutia Športovej komisie MsZ v Spišských Vlachoch 

konaného dňa 10.09.2024 

Začiatok :  16:10 

Ukončenie :  17:45 

Miesto :  galéria Mesta Spišské Vlachy 

Prítomní : Bc. Dávid Labaš – predseda komisie, poslanec MsZ  

  Ján Baloga – člen komisie  

  Ing. Ladislav Jurčišin - člen komisie  

  Mgr. Jozef Salaj - člen komisie  

PeadDr. Ladislav Baluch  – člen komisie 

Ing. Juraj Jánošík – člen komisie 

  Mgr. Ronald Pikla - tajomník komisie 

 

Ostatní :   Vladimír Baloga – primátor mesta 

  JUDr. Adriana Tkáčová – prednostka MsÚ 

Ing. Svetlana Kočišová – poslankyňa MsZ 

  Mgr. Darina Dzurilová – poslakyňa MsZ 

  Ing. arch. Martin Čurilla – poslanec MsZ 

  Ing. Viliam Grega – poslanec MsZ 

  Jozef Šiška – poslanec MsZ 

  Milan Biroščák – poslanec MsZ 

  Mgr. Margita Šefčíková - hlavný kontrolór 

  Ing. Michal Dzurila 

  Mgr. Viera Hanigovská 

  Ing. Ľubomír Jurek 

   

 

Neprítomní :   Marek Belej – člen komisie  

 

    

   

 

Program:    

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

3. Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Spišské Vlachy 

4. Rôzne, diskusia  

5. Záver  



 

K bodu č. 1 – Otvorenie   

Predseda komisie Bc. Dávid Labaš privítal všetkých zúčastnených. Skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná podľa § 10 ods. 1 Štatútu komisií pri Mestskom zastupiteľstve v Spišských 

Vlachoch.  

 

K bodu č. 2 -  Schválenie programu 

Predseda komisie prečítal program komisie a dal hlasovať za schválenie programu. 

Hlasovanie :      za :6  proti : 0 zdržali sa : 0 

K bodu č. 3 –  Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Spišské Vlachy 

Predseda športovej komisie a taktiež predseda finančnej komisie, požiadali pána Ing. Viliama Gregu 

aby odprezentoval návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta Spišské Vlachy pre športové 

kluby v meste Spišské Vlachy. Ing. Viliam Grega oboznámil všetkých prítomných o návrhu VZN, 

vysvetlil resp. zodpovedal na všetky otázky, ktoré neboli členom alebo prítomným zrozumiteľné. 

Postupne prešiel takmer všetky paragrafy (odseky, body) daného VZN, hlavne sa zameral na spôsob 

akým chcú aby fungovalo prerozdeľovanie dotácií pre športové kluby resp. športovcov v meste. Pri 

prezentácii VZN došlo k diskusii a pripomienkovaniu, či už zo strany členov finančnej, športovej 

komisie, prítomných poslancov alebo zástupcov mesta. 

Uznesenie komisie:  Športová komisia odporúča schváliť návrh VZN o poskytovaní dotácii 

z rozpočtu mesta Spišské Vlachy. Taktiež odporúča zapracovať spomenuté pripomienky do VZN 

a daný návrh predložiť na zastupiteľstve.   

Hlasovanie :      za :6  proti : 0 zdržali sa : 0 

K bodu č. 4 - Rôzne, diskusia  

V tomto bode neprebehla žiadna diskusia.  

Komisia k tomuto bodu neprijala žiadne uznesenie.  

 

K bodu č. 5 - Záver  

Predseda komisie Bc. Dávid Labaš poďakoval všetkým zúčastneným za účasť.  

 

V Spišských Vlachoch dňa 18.09.2024 

 

Zapísal:     Mgr. Ronald Pikla       Overil: Bc. Dávid Labaš 

  
   tajomník športovej komisie      predseda športovej komisie  


